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PS 13/11 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
 
PS 13/12 Godkjenning av protokoll fra rådets møte 28.01.13 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Protokollen godkjennes. 
 
 
PS 13/13 Orientering om Handlingsplan for psykisk helsevern 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Det har ikke lyktes å få noen fra bydelen til å orientere om planen.  
 
Rådet anmoder bydelen om å gi en orientering om Handlingsplan for psykisk helsevern ved 
neste rådsmøte, samt plan for revisjon av denne.  
 
 
PS 13/14 Årsmelding for Rådet 2012 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Årsmeldingen vedtas med de merknader som ble anført under møtet.  
 
Årsmeldingen legges ved protokollen, samt legges ut på bydelens nettsider.  
 
 
PS 13/15 Status Casinetto 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Orienteringen tas til etterretning.  
 



Rådet anmoder om ny orientering i mai. Rådet oppfordrer bydelen til å ha god dialog med 
brukerne og pårørende.  
 
Rådet er særlig opptatt av å sikre en god etablering og drifting av Casinetto.  
 
Ny befaring på Casinetto ble satt til 22.04.13 kl 1500.  
 
 
PS 13/16 Saker til Bydelsutvalget  
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Det er ikke mottatt sakspapirer til BU, så det var ingen saker å saksbehandle.  
 
 
PS 13/17 Saker til komitéene 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Sak PS 13/16 Årsmelding for tilsynsutvalget 2012 
 
Årsmeldingen tas til etterretning. Rådet ser positivt på at påpekte forhold utbedres.  
 
Sak OS 13/8 Rapport pleie- og omsorgstjenester 
 
Rådet tar rapporten til orientering.  
 
Rådet ønsker en orientering om prosjektet på neste rådsmøte. Rådet ønsker å bli involvert i 
arbeidet.  
 
 
PS 13/18 Saker fra rådsmedlemmene 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 
enstemmige vedtak: 
 
Rådet er informert om manglende oppfølging av enkeltvedtak, og ønsker derfor en orientering 
om dette ved neste rådsmøte.  
 
Rådet ønsker videre en orientering om opptrappingsplanen for boliger, jf. protokollen fra 
forrige møte.  
 
Rådet ønsker også en tilbakemelding på behandlingen/oppfølgingen av Rådets anbefaling i 
2012 knyttet til TT-kjøring/-kort. 
  
Rådet er meget tilfreds med utdelingen av iPad til leder og sekretær. Dette letter 
forberedelsene og saksbehandlingen i rådet. Rådet påpeker at bydelens nettsider fortsatt har 
forbedringspotensial. 



 
 


